奇瑞汽车股份有限公司零毁林声明

Chery Automobile Co., Ltd.

Deforestation-free Statement

奇瑞汽车股份有限公司(以下简称"奇瑞")深刻认识到森林资源对于气候调节和生物多样性保护的重要作用。奇瑞严格遵守《中华人民共和国森林法》《欧盟零毁林法案》等海内外生产和运营所在地适用的法律法规,积极响应 2030 年实现"零毁林"目标的国际倡议,坚决反对任何导致森林资源受损的行为。奇瑞将与合作伙伴携手致力于在业务运营中预防森林破坏,推动商业活动与自然环境的和谐共生,共同为森林保护贡献力量。

Chery Automobile Co., Ltd. (hereinafter referred to as 'Chery') is deeply aware of the important role of forest resources in climate regulation and biodiversity conservation. It strictly abides by the Forest Law of the People's Republic of China, the EU Deforestation Regulation, and other applicable laws and regulations of its domestic and overseas production and operating locations, actively responds to the international initiative to achieve the goal of 'Deforestation-free' by 2030, and resolutely opposes any behaviour that leads to the damage of forest resources. Chery will work with its partners to prevent forest damage in business operations, propel harmony between business activities and the natural environment, and jointly contribute to forest protection.

1 适用范围

1 Scope of Application

本《声明》主体是奇瑞汽车股份有限公司(含子公司、分公司、事业部),适用于 给奇瑞提供产品和服务的合作伙伴(包括供应商、服务提供商、分包商、经销商、代理 商、顾问、生态合作伙伴及其他合作伙伴等)、奇瑞及其供应链所有员工。

This Statement is made by Chery Automobile Co., Ltd. (including its subsidiaries, branches, and divisions) and applies to its partner providers of products and services (including suppliers, service providers, subcontractors, dealers, agents, consultants, eco-partners, and other partners), as well as to all employees of Chery and its supply chain.

2 声明内容

2 Content of the Statement

2.1 "零毁林"供应链

2.1 'Deforestation-free' Supply Chain

奇瑞将与合作伙伴致力于实现"零毁林"目标,制定详细的流程文件,明确相关部门及人员在执行供应链森林管理事务时的具体职责。

Chery and its partners are committed to the goal of 'Zero Deforestation', for which they will develop detailed process documents to set out the specific responsibilities of relevant departments and personnel in the execution of supply chain forest management matters.

奇瑞将与合作伙伴共同提高供应链的透明度,合作建立监测和控制程序,追溯至供应链上游,识别森林保护区域,持续开展毁林风险识别、评估与管理,降低各业务环节潜在的毁林风险。

Chery will work with its partners to enhance supply chain transparency, establish monitoring and control processes, trace back to the upstream of the supply chain, identify forest protection areas, and continuously identify, assess, and manage deforestation risks to reduce potential deforestation risks in all business processes.

奇瑞将为供应商提供必要的培训,加强能力建设,帮助他们熟悉本《声明》要求及相关 管理规定。

Chery will provide suppliers with the necessary training and strengthen capacity building to familiarise them with the requirements of this Statement and relevant management regulations.

2.2 毁林风险商品管理

2.2 Management of Goods with Deforestation Risks

奇瑞鼓励供应商在遵守《奇瑞汽车股份有限公司供应商行为准则》的基础上,特别针对 橡胶、塑料和金属材料等可能涉及毁林风险的商品进行专项管理,共同努力确保原材料采购 与生产不会导致森林砍伐。

Chery encourages suppliers, on the basis of complying with the Supplier Code of Conduct of Chery Automobile Co. Ltd., to perform specialized management of goods that may involve deforestation risks, such as rubber, plastics, and metal materials, and make joint efforts to ensure that the sourcing and production of raw materials do not lead to deforestation.

奇瑞将与供应商强化零毁林贸易,在供应商筛选准则中明确产品"零毁林"要求和标准,确保橡胶、木材等毁林风险商品不会引发森林砍伐等危害。

Chery will strengthen deforestation-free trade with its suppliers and specify the requirements and standards for 'zero deforestation' in the supplier selection guidelines to ensure that goods with deforestation risks, such as rubber and timber, do not lead to deforestation and other hazards.

3 监督与报告

3 Supervision and Reporting

本《声明》所载各项内容由奇瑞可持续发展委员会监督,主要影响及工作进展均向可持续发展委员会进行汇报。

Matters covered by this Statement are supervised by Chery's Sustainability Committee, and major impacts and work progress are reported to the Sustainability Committee.

4 附则

4 Bylaws

奇瑞将适时检讨和更新本《声明》内容,确保其遵循最新监管要求。奇瑞保留对本 《声明》的解释权。

Chery will review and update this Statement from time to time to ensure that it complies with the latest regulatory requirements. Chery reserves the right to interpret this Statement.

奇瑞汽车股份有限公司

Chery Automobile Co., Ltd.